



Beste Mattenschippers,

We hebben een aantal positieve reactie ontvangen op ons voorstel om een race te laten plaatsvinden in september/oktober 2021. Ook een aantal bedenkingen.

De mogelijke conflicten met andere – al dan niet doorgeschoven – evenementen, alsmede de mening van lokale autoriteiten, maar ook de uiterst ongewisse situatie betreffende de vaccinatiegraad tegen het Coronavirus, hebben ons doen besluiten de organisatie van een Mattenschippersrace in september of oktober te laten varen.

Met vriendelijke groet,

Stichting Mattenschippersrace